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Som du sikkert ser så var det en feil ang. tapstall for husdyr tatt av ulv. Det er vel ca. 6,5% som 

blir dokumentert tatt av rovvilt årlig. Ca. 0,04 blir dokumentert tatt av ulv. Dette veit dere 

sikkert men rett skal være rett. 

Det må brukes mer ressurser på å følge med på krypskyting, det reiser jaktlag ut for jakte ulv 

ulovlig i dagesvis. Det settes ut feller, gjerne der folk flest ikke kommer til så lett. De får gjerne 

hjelp av grunneiere som eier private veier. Så og si hele sauenæringa og store deler av 

jegermiljøet ønsker en natur uten ulv. 

Har også merket meg at myndigheter som jobber innen viltforvaltning som i fjellstyrer og 

viltkontakter osv. har en negativ holdnig til store rovdyr. Oppfatningen er den at vi trenger ikke 

rovdyr da de mener at dette kan jegerne ta seg av. Vil minne om en svekket reinsdyrstamme på 

Hardangervidda som har lidd i årevis med dårlig forvaltning, men har blitt bedre i de senere år, 

blir feil at det ikke skal være rovdyr i nasjonalparker. Er tarvelig å se at miljødirektoratet tar ut 

jervekull, samtidig som sauen skal få gå fritt og i tilleg smitte den truede moskusen med sykdom. 

Det hjelper heller ikke at prester står i kirken og omtaler ulven som en inkarnasjon på djevelen. 

Det må mao. en holdningsendring til. 

 

Anbefaler dere å lese om rovvilt på WWF Norge sine sider og rapportene som NINA har skrevet 

om rovvilt. 

 

Hilsen  

Eivinn Haugan 


